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Interpelacje zgłoszone w trakcie X sesji Rady Powiatu Hajnowskiego 
w dniu 27 października 2011r.

Interpelacja Nr 1

Radny Jarosław Gerasimiuk zgłaszając interpelację, powiedział: „Moja interpelacja dotyczy Ośrodka Zdrowia w
Dubiczach Cerkiewnych. Ośrodek Zdrowia w Dubiczach Cerkiewnych przeszedł kapitalny remont, został wyposażony
w urządzenia medyczne i jest problem, bo nie ma lekarza. Jest prośba do Zarządu i Pana Starosty, do dyrektora
szpitala o skierowanie lekarza do tego ośrodka.”

odpowiedź:

Wicestarosta Hajnowski Pan Andrzej Skiepko odpowiadając na powyższą interpelację, powiedział, cytuję:
„Otrzymaliśmy informację, że Pani dr Woś przyjmuje trzy razy w tygodniu. Dzisiaj są przenosiny do nowego obiektu i
dyrektor szpitala wspólnie z wójtem rozważa rozszerzenie opieki medycznej w tym ośrodku. Na dzień dzisiejszy trzy
razy w tygodniu lekarz przyjmuje w tym ośrodku.”

Interpelacja Nr 2

Radna Helena Sapieszko zgłaszając interpelacje, powiedziała, cytuję: „Zawracam się z prośbą w imieniu
niepełnosprawnych o spowodowanie usprawnienia ruchu dla osób niepełnosprawnych na ulicy Piłsudskiego na
odcinku przed budynkiem Przychodni Rejonowej Nr 1. Na parkingu przy przychodni są wydzielone miejsca dla osób
niepełnosprawnych, ale tylko jadący od strony ulicy 3 Maja mają dogodny zjazd na parking, natomiast
niepełnosprawni jadący od strony Kleszczel nie mogą wjechać spokojnie na parking, bo na jezdni biegną dwie ciągłe
linie. Oni muszą szukać miejsca, żeby zawrócić i dopiero wtedy wjechać na parking. Proszę o załatwienie tej sprawy.”

odpowiedź:

Wicestarosta Hajnowski Pan Andrzej Skiepko odpowiadając na powyższą interpelację, powiedział, cytuję:
„Linie ciągłe, które tam występują są wynikają z obecności obok przychodni zespołu szkół i dla bezpieczeństwa te
linie tam narysowano. Na pewno jest to utrudnienie. Przyglądaliśmy się już reorganizacji ruchu w tym miejscu i
przebudowy parkingu i najprawdopodobniej w przyszłym roku wspólnie z Miastem Hajnówka do tego tematu
wrócimy.”

Interpelacja Nr 3

Radny Lech Jan Michalak zgłaszając interpelację, powiedział, cytuję: „Z dniem 1 listopada zaczyna się tzw. akcja
zimowa. Wiem, że Zarząd próbował zmienić standard odśnieżania dróg wychodzących z Hajnówki w kierunku
Bielska, Białowieży, Białegostoku. Czy już w tym roku możemy się spodziewać, że te drogi będą odśnieżane i
będziemy jeździli po nich spokojnie. Czy została zmieniona kategoria tego standardu odśnieżania?”

odpowiedź:

Wicestarosta Hajnowski Pan Andrzej Skiepko odpowiadając na powyższą interpelację, powiedział, cytuję:
„Na wniosek, który był składany utrzymano kategoryzację dotychczasową. Jeżeli chodzi o miasto to jest II
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„Na wniosek, który był składany utrzymano kategoryzację dotychczasową. Jeżeli chodzi o miasto to jest II
standard odśnieżania, a jeżeli chodzi o powiat to jest to IV stopień odśnieżania. Tłumaczono to brakiem środków
finansowych.”

Sporz.

V. Miniuk
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